
 
 
Elitkommittémöte 
 
Skype, 27 augusti 2014 kl. 17.30−18.10 
 
Närvarande: Sverrir Thor (ordförande), Anders Pettersson (adjungerad), Per-Olov Larsson, 
Stellan Brynell. 
 
§1 Mötets öppnande 
Sverrir hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes enligt utskickat förslag. 
 
§3 Val av protokollförare 
Stellan valdes till protokollförare. 
 
§4 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll från mötet 21 maj lades till handlingarna.  
 
§5 Rapport efter OS 
Stellan berättade att allt det praktiska i samband med OS fungerat bra. Herrlagets insats var 
blek men ändå godkänd. 
Anders kommer att prata med alla spelare och ledare och sedan göra en kortfattad skriftlig 
utvärdering av OS. Han påpekade att båda lagens slutplacering var godkänd.  
Det hade förekommit en del krångel med spelare innan olympiaden varför det diskuterades 
om det borde finnas något dokument med regler som gäller för de spelare som tas ut i 
landslaget. 
 
§6 Talangutveckling 
Höstens talangträning planeras starta med ett läger i Lund i oktober. Axel Smith har plockat 
ut sammanlagt tjugo spelare till två grupper som dock ännu inte meddelats om att de är 
uttagna. 
 
§7 Övriga frågor 
Sverrir tog upp frågan om det kunde vara en idé att skicka ett lag till Lag-EM nästa år där 
man vek en eller ett par platser för lovande juniorer. Efter en kort diskussion beslöts att ta 
upp frågan igen vid ett senare möte. 
 
§8 Nästa möte 
Onsdag den 22 oktober klockan 17.30 via Skype. 

§9 Mötets avslutande 
Sverrir avslutade mötet. 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
Stellan Brynell   Sverrir Thor 


